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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 
 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 29  aprilie  2015, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 Lucrările şedinţei încep la ora 12
00

 în prezenţa a 15 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.917 din 28 aprilie 2015 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 29 aprilie 2015, ora 12
00

, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Oprişan Gigi 

2. Cartojan Dan Liviu 

3. Dinu Ionel 

4. Truică Liliana 

5. Ciulacu Mirela 

6. Badea Ionuţ 

7. Gâdea Gheorghe 

8. Preda Petronela Daniela 

9. Vladu Alexandru 

10. Bălănean Viorel  

11. Gărgărea Dumitru 

12. Popazu Liviu 

13. Velicu Florian 

14. Cepraga Cornel Sorin 

15. Cioacă Ionuţ 

 

Absenţi: 

1. Spoială Slav Gheorghe 

2. Dinu Cristina Elena 

3. Pârlea Victor Constantin 

4. Măroiu Marian 

5. Ciobanu George Daniel 

6. Ilie Clement 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Vladu Alexandru, ales prin H.C.L. nr.102 din 26  

februarie 2015. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru:  Bună ziua! Astăzi avem o şedinţă de îndată, 

avem 5 puncte pe ordinea de zi , dar înainte de aprobarea ordinii de zi, îl rog pe domnul 

secretar să facă prezenţa. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 15 consilieri, şedinţa este constituită 

legal, putem începe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Pe ordinea de zi avem 5 proiecte de hotărâre. 

Cine este de acord cu ordinea de zi? Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi 

ordinea de zi a fost aprobată. 
 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local nr.167/22 aprilie 2015 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte vreau să informez consilierii 

de ce a fost nevoie ca să modificăm hotărârea pe care am dat-o în urmă cu o săptămână. 

Atunci am aprobat contractarea de către municipalitate a unui credit de Trezorerie pentru 

cofinanţarea proiectelor europene şi cheltuielilor neeligibile aferente proiectelor 

europene. Întrucât, între timp am primit de la Ministerul Dezvoltării Regionale şi 

Administraţiei Publice adresa prin care ne comunică că pot intra în aceste credite de 

Trezorerie şi ADI-urile sau societăţile care au implementat proiecte europene pentru 

municipalităţi, şi noi avem în acest caz, Apa Service şi ADI – Sănătate prin Apă Curată. 

Este nevoie de, şi dumnealor au avut cheltuieli neeligibile în sumă de 500 şi ceva de mii 

de lei, deci aproape 5 miliarde, corecţii financiare au avut foarte puţine pentru UAT-ul 

Giurgiu, drept urmare, nu le aprobăm, este vorba de 3 mii de lei.  

În discuţiile pe care le-am avut, nu puteam veni cu un proiect separat pentru Apa 

Service pentru că titular este municipalitatea, unitatea administrativ teritorială, urmând ca 

după ce finalizăm şi după ce facem împrumutul să ne adresăm Apei Service şi dumnealor 

să-şi achite în termen de 15 ani acest împrumut către noi. Drept urmare, a trebuit să 

modificăm această hotărâre pe care am dat-o în urmă cu o săptămână, să includem şi Apa 

Service, urmând ca şi celelalte UAT-uri să facă acelaşi lucru. Şi Mihăileştiul vor face 

acelaşi lucru şi Bolintinul. Iar prin această metodologie şi această formă de creditare pe 

termen foarte lung, fără garanţie şi din fonduri guvernamentale, din fonduri de Trezorerie, 

Apa Service ca operator regional se va capitaliza. Deci, banii care i-a plătit, cofinanţări şi 

eu ştiu, neeligibile sau corecţii, vor intra banii aceştia care i-a dat din surse proprii, s-au 

decapitalizat, vor intra în capitalul societăţii, în fondul de lucru şi vor face lucrările în 

continuare. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă mai sunt discuţii? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Poate mă lămureşte şi pe mine cineva. Ce 

înseamnă sintagma „majoritate de 15 ani”. Se referă la credit sau la proiect? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, credit. Se ia pe maxim 15 ani şi 20 la 

corecţii financiare. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Nu era clar dacă se referă la credit sau la 

proiect. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu vreau să întreb vis-a-vis de acest credit pe care îl 

va lua, că va crea efecte aşa cum a spus şi domnul primar mai devreme, şi în cadrul 
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societăţilor comerciale, în speţă, operatorul regional Apa Service. Ştiu că acolo există un 

parteneriat între mai multe comune, oraşe şi municipiul Giurgiu. Eu sunt de acord ca 

această Apa Service să beneficieze de bani pentru a-şi acoperi atât corecţia financiară pe 

care aţi spus-o dvs. şi sumele neeligibile, dar de ce numai comunitatea locală şi nu 

Consiliul Judeţean? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu este vorba de corecţii. A şi spus domnul 

primar. Corecţia este de 3 mii de lei. Nu a fost introdusă în această sumă, iar celelalte, 

Consiliul Judeţean este vorba de celelalte unităţi din ADI. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vor intra doar UAT-urile care au beneficiat de 

lucrări de investiţii. De exemplu în aglomerarea Mihăileşti va intra Mihăileştiul, Bolintin 

va lua creditul pentru că legea spune, şi această hotărâre spune că ia UAT-ul care a 

implementat, care a beneficiat. Fiecare îşi va face, dacă observaţi în material există şi o 

informare a Apei Service. 

Domnul consilier Dinu Ionel: A fost o întreabare pragmatică din punctul meu de 

vedere. Mulţumesc! 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog să consemnaţi în procesul verbal că nu 

particip la dezbaterea şi la votarea acestui punct de pe ordinea de zi.  

Domnul consilier Vladu Alexandru: Mai sunt discuţii? Să trecem la vot! Cine este 

pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul consilier Dinu Ionel: Am şi eu o întrebare: de fiecare dată când este vorba 

de acest ADI şi de acest Apa Service, domnul Velicu cere în mod expres să nu participe. 

Ori eu sunt misterios din punctul dvs. de vedere, ascund foarte multe mistere, ori mi se 

pare, nu aş vrea să-l jignesc pe domnul Velicu, o persoană foarte ciudată. Vă mulţumesc! 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenţii de plată între 

MUNICIPIUL GIURGIU şi  societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A., 

pentru bazele sportive – Complex Marin Anastasovici, Stadionul „Dunărea” şi 

Sala de sport „Chauncey Hardy” 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea modificarii Hotărârii Consiliul 

local nr.446/18 decembrie 2014, privind stabilirea impozitelor şi taxelor locale 

începând cu anul fiscal 2015 şi aprobarea taxei pentru eliberarea carnetului de 

comercializare a produselor din sectorul agricol 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Discuţii?  

Domnul consilier Dinu Ionel: Aş vrea eu să pun o întrebare vis-a-vis de aceste 

carnete de producător: este vorba în speţă, doar de cei care cu adevărat sunt producători? 

Sau ne trezim la un moment dat cu persoane ambulante care fac comerţ în cadrul pieţei? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Partea cealaltă v-o poate explica cei de la 

Patrimoniu, noi aprobăm cadrul legal. Ce se face ulterior, fiecare va răspunde dacă dau. 

Deci, se dă acest carnet de producător şi acele adeverinţe se dă în baza unor date, unor 

certificări, documente. De ce a fost nevoie de aprobarea în regim de îndată? Pentru că s-a 
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schimbat legislaţia, s-a schimbat toată formularistica şi el va intra în vigoare de la 1 mai 

şi ne-am trezit că trebuie să aprobăm aceste tarife. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Eu ca şi consilier local, nu ştiu câte probleme am. O 

să fiu direct răspunzător la momentul oportun şi o să fiu tras la răspundere de cetăţenii  

municipiului Giurgiu, dar în speţă, dvs. ca şi executiv trebuie să lămuriţi în totalitate 

cetăţenii municipiului Giurgiu. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Mulţumim, domnule Dinu! Să trecem la vot! 

Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 şi rectificarea Listei de Investiţii aferente  
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Discuţii?  

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnul primar să ne explice. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vă explic de ce a fost nevoie. O dată intră acele 

sume pe care le-am aprobat pentru credit şi în al doilea rând, avem o solicitare de la 

Ministerul Dezvoltării de a completa lista cu punctele termice şi tot ceea ce, ce proiecte 

de investiţii se vor face în vederea îmbunătăţirii alimentării cu energie termică a oraşului 

şi finanţate de la Ministerul Dezvoltării. Se vor aproba într-o viitoare şedinţă de Guvern 

aceste sume şi era nevoie neapărat. Noi nu am venit cu alte surse suplimentare de a 

susţine aceste investiţii, ele au fost trecute dar pe alte puncte de investiţii, pe alte puncte. 

Deci, se face doar o rectificare în interiorul aceluiaşi capitol.  

Domnul consilier Vladu Alexandru: Dacă mai sunt discuţii? Trecem la vot! Cine 

este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul  2015 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Discuţii?  

Domnul consilier Dinu Ionel: Întrebare: cine beneficiază şi de ce? Este foarte 

important! Este ultimul an de mandat, atât noi, în calitatea noastră de consilieri, cât şi 

executivul. Executivul de fiecare dată trebuie să vină în faţa publicului să ne explice de ce 

şi pentru ce. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba de sume din donaţii şi sponsorizări de 7 

mii de lei pe care Centrul Cultural Ion Vinea trebuie să-i folosească şi nu poate să-i 

folosească decât prin hotărâre de Consiliu. Este vorba de banii care-i ia, cred, pentru…. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Care i-a obţinut din sponsorizări pentru Zilele 

oraşului.  

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, nu-i chiar zilele, sunt cele pentru… Nu mai 

ştiu. Aşa-i? 

Doamna Cristea Ioana: Diferenţa. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Diferenţa de bani care s-a obţinut pentru Zilele 

oraşului din sponsorizare. 
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Domnul consilier Dinu Ionel: O să ne tragă de mânecă, şi aşa sunt foarte mulţi în 

Giurgiu care spun că nu am făcut nimic pentru Giurgiu şi trebuie să le explicăm 

oamenilor, atât noi ca şi consilieri locali. Este obligaţia noastră din punct de vedere al 

legislativului din moment ce aprobăm proiectele să devină prin adoptare hotărâri, iar dvs. 

ca executiv să ieşiţi în faţă să le spuneţi despre ce este vorba.  

Domnul consilier Vladu Alexandru: Să trecem la vot!  Cine este pentru? 15 voturi 

pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Mulţumesc! Cu aceasta, şedinţa noastră de astăzi a luat sfârşit . O zi bună vă doresc 

tuturor! 

 

Şedinţa se încheie la ora 12
15

. 

 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 

 

                 Vladu Alexandru                  SECRETAR, 
 

              Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 

 

                                 Stanciu Violeta 

 

 

 

 


